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ZAPISNIK 

 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Vižinada održane 28. studenog 2023. godine, 

s početkom u 19.00 sati u prostorijama Općine Vižinada-Visinada.  

Prisutni članovi Općinskog vijeća: Predsjednik općinskog vijeća Oliver Arman, 

Zamjenik predsjednika općinskog vijeća Alen Laković, Bojan Rosić, Ana Ritoša, Martina 

Dobrilović, Maksimilian Ritossa i Vedran Pilat 

 

Odsutni članovi: Veronika Beaković i Mauricio Poropat. 

 

Na sjednici  još učestvuju Marko Ferenac načelnik, Neda Šainčić Pilato, zamjenica 

načelnika iz reda pripadnika Talijanske nacionalne manjine, pročelnica Gordana Bottezar i 

tajnica JUO-a Lidia Legović kao zapisničar.  

 

Sjednici je prisutno 7 od 9 vijećnika, OV može donositi pravovaljane odluke.  

 

Predsjedavajući otvara sjednicu i predlaže dopunu dnevnog reda na što su se ostali 

vijećnici složili te daje na glasanje predloženi dnevni red. 

 

1. Verifikacija zapisnika  

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2023.           

    godinu 

3. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2023.  

4. Prijedlog Proračuna Općine Vižinada - Visinada za 2024. godinu (prvo čitanje) 

5. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području općine  

    VižinadaVisinada 

6. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada 

7. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada putem javnog   

    Natječaja 

8. Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije za Općinu  

    Vižinada-Visinada  

9. Rasprava  o prijedlogu zamjene nekretnina  

10. Vijećnička pitanja 

 

Vijeće jednoglasno prihvaća predloženi dnevni red. 

 

TOČKA 1. 

 

Predsjedavajući otvara 1. točku dnevnog reda. Verifikacija zapisnika posljednje 

sjednice. 

Na predloženi zapisnik Alen Laković imao je primjedbe  i tražio ispravak istog, ostali 

članovi općinskog vijeća nisu imali primjedbi ni komentara, isti se nakon traženih izmjena daje 

na usvajanje. 

 

Zapisnik posljednje sjednice nakon izmjena  jednoglasno je usvojen. 

 

TOČKA 2. 
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Predsjedavajući otvara 2. točku dnevnog reda Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2023. godinu i riječ prepušta Načelniku. 

Načelnik detaljno obrazlaže i pojašnjava vijećnicima dostavljeni Polugodišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2023. godinu.  

Financiranje javnih rashoda u izvještajnom razdoblju izvršeno je na osnovu Proračuna 

Općine Vižinada-Visinada za 2023. godinu i Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Vižinada-

Visinada za 2023. godinu, a u izradi polugodišnjeg izvještaja korišteni su podaci iz Financijskih 

izvještaja Općine Vižinada-Visinada za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine. Planirani 

prihodi i primici Općine Vižinada-Visinada u izvještajnom razdoblju iznose 1.622.750,00 eura, 

a ostvareni su u iznosu od 744.618,04 eura, odnosno 45,89% godišnjeg plana i za 42,16% više 

nego u istom razdoblju prethodne godine. Ukupno planirani rashodi i izdaci za 2023. godinu 

iznose 1.562.900,00 eura, od čega je u izvještajnom razdoblju ostvareno 327.006,89 eura što je 

20,92 % od plana i za 81,42% manje u odnosu na isto razdoblje prethodne godine. Detaljan 

prikaz svih prihoda i rashoda vijećnicima je dostavljen na uvid.  
Nakon načelnikovog obrazloženja Predsjedavajući otvara raspravu. 

Javlja se Alen Laković sa primjedbom da bi takve rasprave trebalo voditi ranije te da 

vjerojatno postoji rok u kojem se Izvještaj mora sastaviti te dati vijeću na usvajanje, te usput 

postavlja pitanje vezano za trošak izbora vijeća nacionalnih manjina, zašto nije bio ranije 

planiran i zanima ga čemu povećani troškovi za odvjetničke usluge.  

Na što mu načelnik odgovara da propisani rok za dostavu Polugodišnjeg izvješća o 

izvršenju Proračuna je do 30. rujna tekuće godine za prvih 6 mjeseci tekuće godine, te da je u  

zaključku navedeno da Općinski načelnik dana 29. rujna 2023. godine utvrđuje Prijedlog 

Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2023. godinu no 

obzirom na to da se vijeće nije prije sastalo tek sada je dano Izvješće na raspravu. Da se sjednica 

vijeća održala prije, prije bi i bilo dano Izvješće vijeću na raspravu. Što se tiče stavki za izbore 

nacionalnih manjina, oni su održani u svibnju, to nije bilo planirano jer nismo ni znali da će se 

izbori održati ove godine, i taj trošak se odnosi na troškove odbora koji su provodili izbore , što 

se odvjetničkih troškova tiče tu su uključeni troškovi mjesečnog paušala kojeg plaćamo 

odvjetničko društvu Čohilj koji je nekada iznosio 5.000,00 kuna mjesečno a sada iznosi 800,00 

eura mjesečno, uz te troškove navedeni su i troškovi odvjetnika koji je vodio spor u ime općine 

prema Hrvatskom telekomu vezano za naknadu korištenja prava puta. Tu smo parnicu dobili i 

sada nam Hrvatski telekom mora isplatiti naknadu  unazad petogodišnjem razdoblju.  

Dodatnih pitanja i komentara nije bilo stoga Predsjedavajući daje točku 2 na usvajanje. 

 

Točka 2. jednoglasno je usvojena. 

 

TOČKA 3. 

 

Predsjedavajući otvara 3. točku dnevnog reda. Izvješće o radu općinskog načelnika za 

razdoblje siječanj – lipanj 2023. Riječ prepušta načelniku općine Vižinada-Visinada.  

Sukladno zakonskim obvezama, utvrđenim i Statutom Općine Vižinada-Visinada,  

Općinski načelnik podnosi Općinskom vijeću polugodišnje izvješće o svom radu. Nakon 

detaljnog obrazloženja Izvješća o radu općinskog načelnika veću pozornost ističe na  značajnije 

projekte, a to su sljedeći:  

• Započeti su radovi na pročistaču otpadnih voda u Filipima 

• Izvršeni su radovi obnove na  crkvi Sv. Barnabe I.faze, započet je početak II. 

faze obnove-uređenje poda crkve 

• Radi se projekat digitalne transformacije i modernizacije općinske uprave  

• Izrađena je monografija baletne dive Carlotte Grisi te održana je i  promocija 

monografije 
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• Radi se na projektu rekonstrukcije nogometnog igrališta  Fabrika  

• Započela je izgradnja i opremanje dječjeg igrališta u naselju Vižinada i 

izgradnja i opremanje dječjeg igrališta uz dječji vrtić Vižinada 

• Izgrađena je javna rasvjeta u naselju Vižinada-dio Zabregi 

• i ostale društvene aktivnosti što podrazumijeva razno razne manifestacije 

Načelnik napominje da ukoliko treba dodatnih pojašnjena načelnik stoji na raspolaganju za 

detaljno obrazloženje. Predsjedavajući zatim otvara raspravu.  

Vijećnik Alen Laković  zahvaljuje se na detaljnom Izvješću te ga zanima od  7 projekata  

koji su trenutno u toku koliko od tih 7 projekata se misli i ostvariti do kraja godine, te ga zanima 

na što se odnose dospjele obveze u iznosu od 81.983 eura, da li su to obveze koje nisu plaćene 

na vrijeme? 

Načelnik povratno odgovara da od navedenih projekata dječja igrališta će biti dovršena 

do kraja tekuće godine, nogometno igralište Fabrika ne jer se trenutno ažurira troškovnik a 

zatim se pokreće postupak Javne nabave pa će se Fabrika urediti sljedeće godine, što se  projekta 

digitalne transformacije i modernizacije općinske uprave čeka se sprovede aplikacija tako da 

će početkom sljedeće godine i taj projekt biti gotov, radovi obnove krovišta crkve Sv. Barnabe 

su već izrađeni kao i klupe koje se nalaze u crkvi, napravljena je kompletna dokumentacija za 

preuređenje poda no tu se malo zapelo jer se po uputama konzervatora moralo sondirati pod što 

je usporilo dovršetak predviđenih radova, kompletna II. faza obnove poda crkve Sv. Barnabe 

trebala bi biti gotova do kraja siječnja ili veljače sljedeće godine, što se tiče kanalizacijskog 

sustava trenutno su u tijeku radovi na izgradnji pročišćivača neka procjena je da će se do 

proljeća ti radovi završiti.  Na pitanje o dospjelim obvezama tvrdi da se obveze poprilično 

ažurno rješavaju ta da bi se trebalo utvrditi točno o kojim se obvezama radi.  

Vijećnika Alena Lakovića zanima da li se plaćanja vrše svaki dan na što načelnik 

odgovara da se plaćanja vrše nekoliko puta tjedno ili mjesečno ne svakodnevno.  

Alen Laković: Ima li kakvih zateznih kamata ukoliko obveze ne podmire na vrijeme? 

Načelnik: Većinom ne, jedino Hrvatska Pošta i Usluga Poreč znaju obračunati zatezne 

kamate.  

Predsjedavajućeg zanima ukoliko ima višak sredstava na računa da li postoji mogućnost 

da se podmiri dio kredita za dječji vrtić i da se smanji kamata na glavnicu, na što načelnik 

odgovara da je mala  kamata na kredit, svega 1,19 % pa smatra da se isplata dijela kredita ne 

isplati toliko.  

Dodatne rasprave nije bilo po tom pitanju, jedino je vijećnik Vedran Pilat osvrnuo 

pažnju na to da se u predloženom zaključku desila tipografska greška te je naveden krivi period 

te traži ispravak zaključka o  o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog načelnika 

za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine. Dodatnih pitanja ili komentara nije bilo, 

stoga se točka 3. daje na glasanje. 

 

Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2023. jednoglasno je 

usvojeno. 

TOČKA 4. 

 

Predsjedavajući otvara 4. točku dnevnog reda- Prijedlog Proračuna Općine Vižinada - 

Visinada za 2024. godinu (prvo čitanje) te napominje da se tokom ove sjednice vodi samo 

rasprava na predloženi prijedlog Proračuna dok će se na sljedećoj sjednici Prijedlog Proračuna 

usvojiti, riječ prepušta načelniku općine Vižinada-Visinada.  

Općinski načelnik podnosi Općinskom vijeću pojašnjenje priloženog Prijedloga 

Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2024. godinu uz projekcije za 2025. i 2026. godinu, 

nakon čega Predsjedavajući otvara raspravu po točki 4.  
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Vijećnika Vedrana Pilata zanima što je sa izradom poslovne zone u Vižinadi, iznosi 

nezadovoljstvo radi prebacivanja izgradnje poslovne zone u Vižinadi iz godine u godinu te 

smatra da poslovna zona u Vižinadi je vrlo potrebna, te isto tako ga zanima trošak izrade 

nadstrešnice na autobusnim stanicama koliki je i koliko se nadstrešnica planira napraviti. 

Načelnik odgovara da se projektna dokumentacija za poslovnu zonu u Vižinadi planira 

izraditi sljedeće godine ali to ovisi o imovinsko-pravnim odnosima sa Republikom Hrvatskom, 

predan je zahtjev no još čekamo povratan odgovor a bez suglasnosti države koja je većinski 

vlasnik ne možemo pokrenuti neke veće radove, a što se nadstrešnice tiče, trošak izrade 

nadstrešnice u Bajkinima bila je 3.900 eura.  

I vijećnik Massimo Ritossa kao i predsjedavajući slažu se sa vijećnikom Vedranom 

Pilatom vezano za izradu poslovne zone.  

Vijećnika Alena Lakovića zanima više informacija o osnivanju komunalnog društva, te 

kada se planira osnivanje komunalnog društva, na što načelnik odgovara da se osnivanje društva 

planira krajem ove ili početkom sljedeće godine.  Vijećnik Laković moli pojašnjene vezano za 

trošak pojačanog održavanja cesta, ulica i nogostupa , na što načelnik odgovara da se planira 

asfaltiranje nerazvrstanih cesta na području općine Vižinada, te isto tako traži informaciju o  

projektu uređenju trga i pješačke zone na što načelnik povratno odgovara da se čekaju natječaji 

fonda dokumentacija je spremna no svakako se  mora ažurirati troškovnik od zadnje izrade istog 

jer je prošlo dosta vremena.  

Maksimilian Ritossa: Trošak za organizaciju Ljetnog kapa inače je bio oko 3.000 eura, 

sada je planiran trošak od 6.500 eura, čemu ovoliko povećanje? Što je sa izradom 

dokumentacije za izgradnju ambulante iza Doma kulture. 

Načelnik: Trošak za organizaciju ljetnog kampa za sljedeću godinu planiran je sukladno 

ovogodišnjem trošku, cijena prijevoza je porasla, angažirana je dodatna pratnja djece tokom 

Ljetnog kampa. Što se ambulante tiče, prilikom predaje amandmana može se planirati sredstava 

za izradu projekta ove zgrade, u međuvremenu vlasnik s kojim smo pregovarali za zamjenu 

parcele je parcelu prodao pa se sad planira druga lokacija.  

Vijećnik Maksimilian Ritossa i predsjedavajući Oliver Arman smatraju da lokacija za 

izradu ambulante može biti i iza zgrade općine, na što se načelnik baš i ne slaže jer smatra da 

bi onda bilo to područje preizgrađeno.  

Budući da dodatnih pitanja nije bilo predsjedavajući zaključuje da je provedena  

rasprava u 1. čitanju Prijedloga Proračuna Općine Vižinada-Visinada za 2024. godinu s 

projekcijama za 2025. i 2026. godinu, te radi pravodobnog donošenja Proračuna Općine 

Vižinada-Visinada za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu, određuje se rok za 

podnošenje amandmana na prijedlog proračuna do zaključno 04. prosinca 2023 godine i daje 

točku 4 na glasanje. 

Točka 4. dnevnog reda  jednoglasno je usvojena.  

 

TOČKA 5. 

 

Predsjedavajući otvara 5. točku dnevnog reda - Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg 

poreza na dohodak na području općine Vižinada – Visinada i riječ prepušta načelniku. 
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Hrvatski sabor je 28. rujna 2023. donio Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o 

lokalnim porezima i Zakon i izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak („Narodne 

novine“ broj 114/2023.). Promjene su usmjerene na povećanje fiskalne autonomije jedinica 

lokalne samouprave uz značajno pojednostavljenje sustava oporezivanja dohotka. S obzirom 

na to da se porez na dohodak i prirez porezu na dohodak, na temelju zakonskih odredbi, utvrđuju 

i ubiru u pravilu istovremeno, paketom poreznih propisa ujedinjavaju se ta dva javna davanja u 

jedno i to na način da se Izmjenama i dopunama Zakona o lokalnim porezima ukida prirez 

porezu na dohodak, dok se Izmjenama i dopunama Zakona o porezu na dohodak omogućava 

jedinicama lokalne samouprave da svojim odlukama samostalno upravljaju visinom stopa 

poreza na dohodak te da, bez obzira na ukidanje prireza porezu na dohodak, zadrže željenu 

razinu prihoda. Visine poreznih stopa određuju predstavnička tijela jedinica lokalne 

samouprave svojom odlukom. Trenutno je na snazi Odluka o porezima Općine Vižinada-

Visinada (Službene novine Općine Vižinada-Visinada, broj 12/20). Navedenom Odlukom 

propisana je stopa prireza porezu na dohodak u visini 3%. Izmjenama i dopunama Zakona o 

lokalnim o porezima, prirez se ukida stoga je potrebno uskladiti Odluku o porezima Općine 

Vižinada-Visinada. Također, radi Izmjena i dopuna Zakona o porezu na dohodak potrebno je 

donijeti Odluku kojom se utvrđuje visina poreznih stopa (niža i viša) godišnjeg poreza na 

dohodak za porezne obveznike na području Općine Vižinada-Visinada.  

Alen Laković: Ne slažem se baš, mislim da je država dala priliku lokalnim 

samoupravama da upravljaju poreznom politikom kako njima najbolje odgovara. Nismo možda 

dovoljno razmislili s time što bi se moglo postići sa svojevrsnim sniženjem tih stopa, pogotovo 

ove niže stope . Mislim da je to prilika da se sa nižim stopama privuče možda neko stanovništvo 

koje bi došlo tu živjeti.  

Predsjedavajući konstatira da porezne stope ostaju iste kao i do sada samo se ukida 

prirez od 3%.  Nakon izražavanja mišljenja vijećnika predsjedavajući daje točku 5. na glasanje 

i to  sa dva prijedloga 

Prijedlog br. 1: 

• niža porezna stopa 20%, 

• viša porezna stopa 30%. 

 

Prijedlog br. 2: 

• Niža porezna stopa 18% 

• Viša porezna stopa 30% 

Za prijedlog br.1 izglasano je kako slijedi: 4 ZA, 2 PROTIV I 1 SUZDRŽAN glas 

Za prijedlog br. 2 izglasano je kako slijedi: 2 ZA, 2, PROTIV I 3 SUZDRŽANA glasa. 

 

Prijedlog br. 1 odnosno da je   niža porezna stopa 20%,a  viša porezna stopa 30% je 

usvojen većinom glasova.  

 

TOČKA 6. 

 

Predsjedavajući otvara 6. točku dnevnog reda - Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Općine Vižinada-Visinada. Riječ prepušta Pročelnici JUO-a.  

Pročelnica obavještava vijećnike o tijeku provedbe natječaja i dospjelim ponudama, te 

da  povjerenstvo za provedbu postupka javnog natječaja općinskom vijeću predlaže sljedeće:  

1. Za nekretninu pod rednim brojem 1. objavljenog natječaja, kao najpovoljnija utvrđuje se 

ponuda: Peter Andrej Sturz, Zagreb, Kuhačeva 15 OIB: 22007923255 u iznosu od 12.202,00 

eura. 
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2. Za nekretninu pod rednim brojem 2. objavljenog natječaja, kao najpovoljnija utvrđuje se 

ponuda: Vižinada nekretnine d.o.o., Vižinada, Vižinada 61B, OIB: 5843816995 u iznosu od 

18.000,00 eura. 

3. Za nekretninu pod rednim brojem 4. objavljenog natječaja nije pristigla niti jedna ponuda. 

Raspisati ponovno Javni natječaj za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine vižinada-Visinada 

pod istim uvjetima. Uz ostalo, obavještava vijećnike da se nakon provedenog natječaja javila 

stranka koja tvrdi da  dio k.č. 3675/2 k.o. Vižinada predstavlja dio njegove okućnice.  

Predsjedavajući napominje da svaka osoba koja pristupi natječaju upoznata je sa 

načinom kupnje nekretnine te predlaže da se vlasnici sada međusobno dogovaraju kako će 

riješiti taj slučaj, te napominje da se ne slaže nikako sa ponavljanjem natječaja.   

Nakon izražavanja mišljenja vijećnika međusobno  predsjedavajući daje točku 6. na 

glasanje. Izglasano je sljedeće: 4  glasa ZA i 3 SUZDRŽANA.  

Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada je većinom glasova 

usvojena. 

 

TOČKA 7. 

 

Predsjedavajući otvara 7. točku dnevnog reda - Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Općine Vižinada-Visinada putem javnog natječaja, riječ prepušta Pročelnici JUO-a. 

Obavještava vijećnike da Odbor za upravljanje nekretninama, komunalni sustav i prostorno 

uređenje predlaže da se parcele k.č. 3670/2, 4261, 4087/16, 3373/6, 3373/7, 3647/1, 3456/5 i 

164/2  sve k.o. Vižinada dadu na prodaju putem javnog natječaja. 

Predsjedavajući otvara raspravu.  

Vijećnik Vedran Pilat smatra da bi trebalo izbaciti iz javnog natječaja staru školu jer je 

ista više puta bila navedena na javnim natječajima za prodaju nekretnina ali se nikada nije nitko 

javio za nju, nema zainteresiranih kupaca.  

Vijećnika Alena Laković zanima što točno podrazumijeva pojam okućnica koji je 

naveden u prijedlogu javnog natječaja, što to točno pravno znači u javnom natječaju.  

Na što mu načelnik daje objašnjene da je okućnica parcela koja nije samostalna te koja 

se može isključivo koristiti kao dodatak nekoj drugoj površini da sa onda stvari veća parcela da 

se na istoj može nešto graditi. Načelnik predlaže da se iz natječaja izbaci pojam okućnica koji 

je naveden u točkama 3, 4, 5 i 6 i pogotovo 7.  

Vijećnik Laković ukazuje na to da se u predloženom natječaju ne nalazi stavka o 

otuđivanju i prenamjeni poljoprivrednog zemljišta u roku od 10 godina  kao što je bilo navedeno 

u prijašnjim natječajima te smatra da bi bilo dobro da za svaki natječaj vrijede ista pravila, čime 

su se složili i načelnik i Predsjednik općinskog vijeća. 

 Navedeni prijedlog za prodaju nekretnina sa izmjenama koje je vijećnik Laković 

predložio Predsjedavajući daje na glasanje.  

Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada putem javnog 

natječaja sa izmjenama  usvojena je sa 5 glasova ZA i 2 PROTIV.  

 

TOČKA 8. 

 

Predsjedavajući otvara 8. točku dnevnog reda - Odluka o donošenju Procjene 

ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije za Općinu Vižinada-Visinada  te riječ prepušta 

Pročelnici JUO-a.  

Pročelnica detaljno pojašnjava sami tok izrade i Procjenu ugroženosti od požara i 

tehnološke eksplozije za Općinu Vižinada-Visinada.  
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Vijećnika Maksimiliana Ritossu zanima koje je područje najugroženije, na što mu 

Pročelnica odgovara da najugroženije područje je kod Gradola zbog klora i raznih kemikalija 

koje se u toj radnoj jedinici služe.  

Vijećnik Maksimilian Ritossa predlaže da se održe informativne edukacije za članove 

DVD-a  na kojima bi se pokazalo s kojim se kemikalijama radi i kako sa istima postupati.  

Daljnjih komentara nije bilo stoga je Predsjedavajući dao točku 8 na usvajanje.  

Točka 8 je jednoglasno usvojena. 

 

TOČKA 9.  

 

Predsjedavajući otvara 9. točku dnevnog reda- Rasprava  o prijedlogu zamjene 

nekretnina, te riječ prepušta načelniku.  

Načelnik obavještava vijećnike da se radi o prijedlogu zamjene nekretnina  sa strane 

vlasnika nekretnine koja granični sa lokalnom cestom naselja Filipi na kojoj se nakon izgradnje 

kanalizacijskog sustava pojavio problem odrona ceste. Vlasnik granične nekretnine spreman je 

ustupiti dio svoje nekretnine koji bi bilo sasvim dovoljna da se cesta proširi i sanira kako bi se 

spriječilo urušavanje ceste  u zamjenu za guvno u naselju Ferenci. Prijedlog parcelacije predan 

je vijećnicima na uvid. Za rješavanje tog problema načelnik predlaže još dva prijedloga, prvi je 

prijedlog da se izvede zid na određenim centimetrima na koje vlasnik granične nekretnine ne 

osporava a druga varijanta je da se zatraži lokacijska dozvola, napravi projekt za cijelu cestu i 

traži izvlaštenje.  

Predsjedavajući se ne slaže sa zamjenom, kao ni većina vijećnika, te predlaže da se 

situacija riješi tako da se zatraži lokacijska dozvola  traži izvlaštenje. Sa prijedlogom 

Predsjedavajućeg slažu se i vijećnici Alen Laković i Vedran Pilat.  

Na kraju rasprave zaključeno je da se prijedlogu zamjene nekretnine ne udovoljava te 

da se pokrene postupak lokacijske dozvole za k.č. 4095/7 od dijela ŽC do granice 

urbaniziranog/građevinskog područja.   

Zamjenica načelnika postavlja pitanje što je sa sredstvima koja su odobrena sa strane IŽ 

za provedbu projekta sanacije ceste u naselju Filipi, na što načelnik odgovara da su sredstva 

nažalost propala te da će pokušati tražiti od IŽ ako se može promijeniti projekt.  

Zaključak da se prijedlogu zamjene nekretnine ne udovoljava te da se pokrene postupak 

lokacijske dozvole za k.č. 4095/7  od dijela ŽC do granice urbaniziranog/građevinskog područja 

jednoglasno je usvojen.  

 

TOČKA 10. 

 

Predsjedavajući otvara 10. točku dnevnog reda – Vijećnička pitanja. 

Martina Dobrilović predlaže sanaciju ceste, odnosno bankine  koje vodi od groblja 

Božje polje do naselja Markovići te predlaže kupnju perilice suđa za Centar za posjetitelje 

Maraston, smatra da je potrebna prilikom održavanja eno-gastro radionica.  

Predsjedavajućeg zanima kako ide posao izgradnje i opremanja dječjeg igrališta u 

naselju Vižinada, na što načelnik odgovara da ima poteškoća u komunikaciji sa izvođačem.  

Vedrana Pilata zanima ako se pristupilo zapošljavanju novog djelatnika-odgajateljice 

obzirom na to da se zna da jedna odgajateljica PV Vižinada ide uskoro u mirovinu, na što mu 

je načelnik odgovorio da zapošljavanje odgajateljice je obveza vrtića a ne općine.  

Vijećnik Maksimilian Ritossa obavještava Pročelnicu i načelnika da u kapeli i  na 

groblju Božje polje nema vode, na što Pročelnica zahvaljuje i obavještava vijećnika da je već 

upoznata sa situacijom te da se pokušava otklonit kvar.  
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Zamjenica načelnika upoznaje vijećnike sa radovima koje se trenutno vode na groblju 

Božje polje, renoviraju se grobnice obitelji Facchinetti i dr. Ritossa, bitnih ličnosti za povijest 

Vižinade. Renovaciju grobnica financira UNIPU iz Trsta.  

 

Dodatne rasprave  nije bilo stoga predsjedavajući zatvara raspravu i ujedno i sjednicu. 

  

Sjednica zaključena u 21:41 sati.  

 

 

 

 

            Zapisničar:                                                               Predsjednik Općinskog vijeća 

         Lidia Legović                                                                      Oliver Arman 


